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Από το υπ’ αριθ. 6/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 156/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση συνεργασίας του Δήμου με την 
Τράπεζα Πειραιώς για την ηλεκτρονική 
πληρωμή δημοτικών εσόδων μέσω Ιnternet. 

 
       Σήμερα 7 Μαρτίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-3-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Δ. Δάσκαλος Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Η. Σοφιανίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης Γ. Ορφανίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   -------- 
8. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας συζήτηση προσήλθε 

ο κ. Κ. Πουλασουχίδης.  12. Γ. Τροχόπουλος 
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 151/2005 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Γ. Μιχαηλίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 152/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. Χιονίδης, Α. Τσιάρας 
και αποχώρησε ο κ. Α. Παπαστεργίου και ο δημ. πάρεδρος Π. 
Ποταμόπουλος. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 153/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης και 
αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 

14. Μ. Σακαλής 
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 154/2005 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Τροχόπουλος, Γ. Μιχαηλίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 155/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 156/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης. 
8) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 157/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
9) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 168/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Α. Τσιάρας 

 
 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 3-3-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Όπως είναι γνωστό, ο Δήμος μας συμμετέχει (χωρίς καμία οικονομική 
επιβάρυνσή του) στο ήδη υλοποιούμενο «Διαδημοτικό Πληροφοριακό Σύστημα», το 
οποίο εφαρμόζουν το ΥΠΕΣΔΔΑ και η «Κοινωνία της Πληροφορίας α.ε.», στην 
ΤΕΔΚ και σε Δήμους της Ημαθίας. 

Μια κεντρική συνιστώσα του πιο πάνω Προγράμματος είναι η παροχή της 
δυνατότητας διενέργειας ηλεκτρονικών πληρωμών δημοτικών τελών, προστίμων 
του Κώδικα Οδικής Κυκλοφορίας, και άλλων δημοτικών εσόδων, μέσω internet. 

Η «Κοινωνία της Πληροφορίας α.ε.» (που αποτελεί Ανώνυμη Εταιρεία του 
Ελληνικού Δημοσίου), ο ανάδοχος του συγκεκριμένου έργου, και η ΤΕΔΚ Ημαθίας, 
που διαδραματίζει, τοπικά, ένα συντονιστικό ρόλο μεταξύ των συμμετεχόντων 
Δήμων, διερεύνησαν την τραπεζική αγορά και, μετά από σχετική αλληλογραφία, 
συγκέντρωσαν και απέστειλαν στους Δήμους τις προσφορές των δύο Τραπεζών, 
που έχουν την τεχνική, την λειτουργική και την οργανωτική δυνατότητα να 
προσφέρουν υπηρεσίες, που είναι συμβατές με το συγκεκριμένο υπό εφαρμογή 
Διαδημοτικό Πρόγραμμα. 

Η ΤΕΔΚ Ημαθίας, με το 261/24-2-2005 έγγραφό της, μας διαβίβασε: 
1.- την από 17-2-2005 Προσφορά της Τράπεζας EUROBANK, η οποία 

παρέχει τις αιτούμενες υπηρεσίες, έναντι προμήθειας, που ανέρχεται στο 2,5% για 
την χρήση κάρτες Visa και Master, και στο 1% για την Euroline, «χωρίς», όπως 
σημειώνει επί λέξει, «να σημαίνει πως κατά την διάρκεια της συνεργασίας δεν μπορεί 
να επέλθει μείωση».  Επίσης, η ίδια Τράπεζα διευκρινίζει πως από την πλευρά της 
EUROBANK δεν υφίσταται μηνιαία συνδρομή.    

και 2.- την από 22-2-2005 Προσφορά της Τράπεζας Πειραιώς, που παρέχει 
τις αιτούμενες υπηρεσίες έναντι προμήθειας ανά συναλλαγή:  1,2% για κάρτες Visa 
& Master, που έχουν εκδοθεί από την ίδια την τράπεζα Πειραιώς, 1,5% για κάρτες 
Visa, που έχουν εκδοθεί από άλλες Τράπεζες, 1,9% για κάρτες Master, που έχουν 
εκδοθεί από άλλες Τράπεζες, και 0,50 € για κάθε πληρωμή μέσω τραπεζικού 
λογαριασμού της Τράπεζας Πειραιώς από την υπηρεσία easypay.  Παράλληλα, η ίδια 
Τράπεζα προσφέρει δωρεάν στους αρμόδιους διαχειριστές των συμμετεχόντων στο 
Πρόγραμμα Δήμων την δυνατότητα on-line παρακολούθησης, αντιλογισμών και 
έκδοσης αναφορών των εισπράξεών τους.   

Για να υπάρχει ένα στοιχειώδες μέτρο σύγκρισης αναφέρεται ότι η μέσω 
ταχυδρομείου εξόφληση των προστίμων του ΚΟΚ (όπως έχει θεσπιστεί με την  
45881/3-9-2004 Κοινή Απόφαση των Υφυπουργών Εσωτερικών Δημόσιας Διοίκησης 
& Αποκέντρωσης , Οικονομίας & Οικονομικών , Μεταφορών & Επικοινωνιών , και 
Δημόσιας Τάξης - ΦΕΚ  Β΄ 1479/29-9-2004) επιβαρύνει την κάθε είσπραξη με ποσόν 
3,50 € ανά κωδικό αριθμό εισπραχθείσας κλήσης, δηλαδή με ποσόν που κατά μέσο 
όρο αντιστοιχεί σε ποσοστό μέχρι και 14% επί του προστίμου (εσόδου του ΟΤΑ). 

Καλείται, επομένως, το Συμβούλιο να επιλέξει μεταξύ των δύο υποβληθεισών 
προσφορών, και να εξουσιοδοτήσει: τον Δήμαρχο για την κατάρτιση και υπογραφή 
των σχετικών συμφωνητικών, και τις αρμόδιες Δημοτικές Υπηρεσίες, για την 
διενέργεια όλων των απαιτούμενων προπαρασκευαστικών κ.λπ. ενεργειών, ώστε, το 
υπό υλοποίηση Πρόγραμμα, να λειτουργήσει ομαλά και αποδοτικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 



Δήμαρχος: Όπως είναι γνωστό, ο Δήμος μας συμμετέχει χωρίς καμία 
οικονομική επιβάρυνση στο ήδη υλοποιούμενο διαδημοτικό πληροφοριακό σύστημα, 
το οποίο εφαρμόζουν το υπουργείο Εσωτερικών και η Πληροφορία της Κοινωνίας 
στην Τ.Ε.Δ.Κ. και σε Δήμους του Ν. Ημαθίας. Κεντρική συνιστώσα του πιο πάνω  
προγράμματος είναι η παροχή δυνατότητας διενέργειας ηλεκτρονικών πληρωμών 
δημοτικών τελών, των προστίμων του Κ.Ο.Κ. κι άλλων δημοτικών εσόδων. Η 
Κοινωνία της Πληροφορίας που είναι ανώνυμη εταιρεία του Ελληνικού Δημοσίου, ο 
ανάδοχος του συγκεκριμένου έργου και η Τ.Ε.Δ.Κ. Ημαθίας, που διαδραματίζει 
τοπικά ένα συντονιστικό ρόλο των συμμετεχόντων Δήμων, διερεύνησαν την 
τραπεζική αγορά και μετά από σχετική αλληλογραφία συγκέντρωσαν κι απέστειλαν 
στους Δήμους προσφορές από Τράπεζες που έχουν την τεχνική, λειτουργική και 
οργανωτική δυνατότητα να εισπράττουν, να προσφέρουν αυτές τις υπηρεσίες.  

Η Τ.Ε.Δ.Κ. με έγγραφό της μας διαβίβασε τις δύο προσφορές που υπέβαλαν η 
Τράπεζα Eurobank με ποσοστό προμήθειας 2,5% και η Τράπεζα Πειραιώς με 
ποσοστό προμήθειας 1,2% προκειμένου να εισπράξει τα έσοδα του Δήμου. Όπως 
είναι φανερό η Τράπεζα Πειραιώς έχει την καλύτερη προσφορά και εισηγούμαι ν΄ 
ανατεθεί σ΄ αυτήν η είσπραξη των εσόδων μέσω internet και να εξουσιοδοτήσει το 
Δημ. Συμβούλιο τον Δήμαρχο να υπογράψει τη σχετική σύμβαση. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης: Υπάρχει μία συνεργασία με τον ΕΛ.ΤΑ. για τις πληρωμές 

των προστίμων του Κ.Ο.Κ. Αυτό που θέλουμε να κάνουμε είναι κάτι ανάλογο κι αν 
ναι, απευθυνθήκαμε στον ΕΛ.ΤΑ.; 

Δήμαρχος: 3,5 ευρώ ανά έσοδο εισπράττει ο ΕΛ.ΤΑ. που σε ποσοστό 
αντιστοιχεί στο 14% του κάθε προστίμου, γι’ αυτό προτείνουμε να πάμε σ΄ αυτή τη 
συνεργασία με Τράπεζα ώστε να μπορεί ο άλλος με το κομπιούτερ να μας στέλνει τα 
χρήματα, κάτι που θα είναι φθηνότερη και ταχύτερη εξυπηρέτηση του κόσμου. Αν 
βέβαια θέλει να πηγαίνει στον ΕΛ.ΤΑ. μπορεί να το κάνει. 

Πουλασουχίδης: Είναι φανερό ότι συμφερότερη είναι η προσφορά της 
Τράπεζας Πειραιώς αλλά και οι δύο Τράπεζες αφορούν τις ίδιες παρεχόμενες 
υπηρεσίες; 

Δήμαρχος: Τις ίδιες. 
Πουλασουχίδης: Γιατί δεν προχωράμε σε διαδικασία διαγωνισμού, επιτροπών, 

προσφορών, αξιολόγησης, να έρθει στο Δημ. Συμβούλιο ή στη Δημαρχιακή Επιτροπή 
για ν΄ αποφασιστεί και πάμε μ΄ αυτό τον τρόπο, που θα τον πω πρόχειρο με την  
έννοια ότι εμείς λέμε τι διερεύνησε η Τ.Ε.Δ.Κ., ο ΕΛ.ΤΑ. δεν περιγράφεται για να 
δώσει και μια απάντηση σ΄ αυτούς που ξέρουν ότι κάνει αντίστοιχη εργασία, να 
συγκρίνουμε την υπηρεσία που προσφέρει ο ΕΛΤΑ μ΄ αυτό που προσφέρει η 
Τράπεζα; Γιατί μπορεί στην Τράπεζα να είναι μισό ευρώ η δαπάνη αλλά η υπηρεσία 
που θα προσφέρει να μην είναι λειτουργική. 

Δήμαρχος: Γιατί μόνον αυτές οι δύο Τράπεζες έχουν αυτό το σύστημα 
είσπραξης τελών ενώ ο ΕΛ.ΤΑ. τις κάνει με τον παλιό τρόπο. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Είναι ένα πάρα πολύ σημαντικό ζήτημα. Η Κοινωνία της 

Πληροφορίας είναι προς την πλευρά της ανάπτυξης και με την ευκαιρία θέλω να 
συγχαρώ τον κ. Ιωσηφίδη που κυριολεκτικά έχει στην πλάτη του όλο το πρόγραμμα 
και το διαχειρίζεται πάρα πολύ καλά και βεβαίως να συμφωνήσω ότι είναι φανερό 
πως η Πειραιώς έχει περισσότερο συμφέρουσα προσφορά. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 3-3-05 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 



2.- Την αριθ. 376/2004 προγενέστερη απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η 
υποβολή πρότασης του Δήμου στο Μέτρο 4.2.- Ανάπτυξη Υποδομών Δικτύων 
Τοπικής Πρόσβασης, του Επιχειρησιακού Προγράμματος «Κοινωνία της 
Πληροφορίας». 
3.- Ότι στο πλαίσιο του παραπάνω, ήδη υλοποιούμενου προγράμματος, που 
εφαρμόζεται από το ΥΠ.ΕΣ. Δ.Δ.Α. και την «Κοινωνία της Πληροφορίας α.ε.» στην 
Τ.Ε.Δ.Κ. και σε Δήμους του Νομού, μεταξύ των οποίων και στο Δήμο Βέροιας, 
κεντρική συνιστώσα είναι η παροχή της δυνατότητας διενέργειας ηλεκτρονικών 
πληρωμών δημοτικών τελών, προστίμων του Κ.Ο.Κ. και άλλων δημοτικών εσόδων, 
μέσω Ιnternet. 
4.- Το αριθ. 261/24-2-2005 έγγραφο της Τ.Ε.Δ.Κ. Ημαθίας, με το οποίο 
διαβιβάσθηκαν στο Δήμο οι από 17-2-2005 και 22-2-2005 κατατεθείσες σχετικές 
προσφορές των Τραπεζών Eurobank και Πειραιώς, αντίστοιχα. 
5.- Ότι οι παραπάνω Τράπεζες είναι οι μόνες που έχουν τη δυνατότητα προσφοράς 
υπηρεσιών συμβατών με το παραπάνω υπό εφαρμογή Διαδημοτικό Πρόγραμμα. 
6.- Ότι από τις παραπάνω προσφορές κρίνεται ως συμφέρουσα για το Δήμο αυτή της 
Τράπεζας Πειραιώς. 
7.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων, όπως αναπτύχθηκαν 
στη συζήτηση του θέματος. 
8.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Α) Εγκρίνει τη συνεργασία του Δήμου Βέροιας με την Τράπεζα Πειραιώς για 
τη διενέργεια ηλεκτρονικών πληρωμών δημοτικών τελών, προστίμων του Κ.Ο.Κ. και 
άλλων δημοτικών εσόδων, μέσω Ιnternet, στο πλαίσιο του προγράμματος 
«Διαδημοτικό Πληροφοριακό Σύστημα», το οποίο εφαρμόζεται από το Υπ.Εσ.Δ.Δ.Α. 
και την «Κοινωνία της Πληροφόρησης α.ε.» στην Τ.Ε.Δ.Κ. και σε Δήμου του Νομού 
Ημαθίας. 
 Οι παραπάνω υπηρεσίες θα παρέχονται από την Τράπεζα Πειραιώς έναντι 
προμήθειας ανά συναλλαγή, ως εξής: 
 - Προμήθεια 1,2% για τη χρήση καρτών Visa και Master που έχουν εκδοθεί 
από την Τράπεζα Πειραιώς. 
 - Προμήθεια 1,5% για κάρτες Visa που έχουν εκδοθεί από άλλες Τράπεζες. 
 - Προμήθεια 1,9% για κάρτες Master που έχουν εκδοθεί από άλλες Τράπεζες. 
 - Προμήθεια 0,50% για κάθε πληρωμή μέσω τραπεζικού λογαριασμού της 
Τράπεζας Πειραιώς από την υπηρεσία easy pay. 
 Ο Δήμος Βέροιας θα έχει τη δυνατότητα δωρεάν on-line παρακολούθησης 
αντιλογισμών και έκδοσης αναφορών των εισπράξεών του. 
 Β) Εξουσιοδοτεί τον Δήμαρχο Βέροιας να προβεί στη διενέργεια όλων των 
απαιτούμενων προπαρασκευαστικών κλπ. ενεργειών για την υλοποίηση  της 
παραπάνω συνεργασίας.  



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  156 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Γ. Τροχόπουλος   

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-3-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  


